
 

 

 
 

 

 

 

 

Groningen, 13 december 2023. 

  

Betreft: Vaste standplaatsen van vis- en bloemenkramen 

 

Schriftelijke vragen art. 36 van RvO 

 

Onlangs ontvingen tientallen vis- en bloemenkramen met een vaste standplaats in de gemeente 

een brief. Zij zouden hun kraam per 1 januari elke avond moeten afbreken, om die de volgende 

ochtend weer op te bouwen.1 Een van de argumenten die het college aanhaalt om dit te doen is 

het verfraaien van de openbare ruimte. Deze brief heeft er bij betreffende ondernemers hard 

ingehakt. Het college geeft aan dat ondernemers hiervoor hebben getekend in de vergunning, 

maar er bestond jarenlang een gedoogconstructie. 

 

De fracties van het CDA, D66, VVD, Stadspartij 100% voor Groningen, Partij voor het Noorden, 

PVV en Student en Stad zijn geschrokken van dit bericht. Wat onze fracties betreft wegen de 

nadelen en zorgen en onrust die het de ondernemers oplevert niet op tegen het beoogde doel. 

Wij begrijpen dan ook niet dat het college nu opeens kiest voor het handhaven van een niet 

bestaand probleem. We hebben daar de volgende vragen over: 

 

1. Is het college het met onze fracties eens dat er een patroon lijkt te ontstaan dat door het 

gevoerde beleid het voor ondernemend Groningen steeds moeilijker wordt gemaakt? Zo 

 
1 Vaste vis- en bloemenkramen moeten 's nachts weg uit Groningen. Ondernemer Fleur (47) is er ziek 

van: 'Zo gaat de stad naar de knoppen' 
 
https://www.dvhn.nl/groningen/stad/Vaste-bloemen-en-viskramen-moeten-s-nachts-weg-uit-de-stad-
28800588.htmlhttps://www.dvhn.nl/groningen/stad/Vaste-bloemen-en-viskramen-moeten-s-nachts-weg-
uit-de-stad-28800588.html 



 

nee, hoe verklaart het college dan de onvrede die regelmatig door ondernemers wordt 

geuit?2345 

2. Het college heeft aangegeven in gesprek te willen gaan. Toch wordt in de reactie al 

gezegd dat het overeind blijft dat de kramen ‘s nachts weg moeten. Is het college bereid 

een daadwerkelijk open gesprek te voeren, zonder dat de uitkomsten daarvan duidelijk 

zijn? 

3. Zo nee, wat is volgens het college dan het doel van dit gesprek? 

4. Als het college uiteindelijk besluit echt te gaan handhaven, hoe gaat zij dan zorgen dat 

ondernemers hier niet veel meer werk van krijgen dan ze al hebben? Denk hierbij aan 

het bezet raken van de standplaats door fietsen en scooters. 

5. Is het college op de hoogte of het voor elke kraam mogelijk is om dagelijks af te breken 

en of elke ondernemer beschikt over een vervoermiddel om de kraam te verplaatsen? 

Zo nee, hoe ziet het college dit voor zich? 

6. Hoe kan het dat het college niet op de hoogte was van de eerste brief die aan 

ondernemers is verstuurd? 

7. Wat is de onderliggende reden van deze maatregel, is dat handhaving of de openbare 

ruimte? 

 

 

Hoogachtend, 

 

Etkin Armut 

CDA 

 

Tom Rustebiel 

D66 

 

Ietje Jacobs-Setz 

VVD 

 

Amrut Sijbolts 

Stadspartij 100% voor Groningen 

 

Leendert van der Laan 

 
2 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1082038/ondernemers-stad-starten-petitie-tegen-invoering-
reclamebelasting 
3 https://www.oogtv.nl/2023/10/ondernemers-uit-ten-boer-komen-in-actie-tegen-reclamebelasting/ 
4 Draait milieuzone markt in Groningen en Assen de nek om? 'Die kraam mag straks niet meer hier 
komen, die niet, die niet' 
 
https://www.dvhn.nl/groningen/Emissievrij-vanaf-2025-wat-betekent-dat-voor-de-markt-
28775544.htmlhttps://www.dvhn.nl/groningen/Emissievrij-vanaf-2025-wat-betekent-dat-voor-de-markt-
28775544.html 
5 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/993808/gegoochel-met-invoer-blauwe-zone-zorgt-voor-veel-frustratie-bij-
ondernemers-het-is-ons-een-raadsel 



 

Partij voor het Noorden 

 

Kelly Blauw 

PVV 

 

Mirte Goodijk 

Student en Stad 


